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LEVANGER

Venstre har sett seg grundig lei på den 
stadig økende biltrafikken i sentrum. 
Nå har partiet fått samferdselsminister 
Ketil Solvik-Olsen med på laget.

Venstres gruppeleder i kommu-
nestyret, Karl M. Buchholdt, 
mener det er helt tvingende 
nødvendig å redusere gjennom-
gangstrafikken i sentrum. I den 
forbindelse viser han til trafikk-
statistikk som forteller at mer 
enn 11.000 kjøretøy hvert døgn 
kjører Kirkegata.

Stor trafikk
Det betyr at hovedgata i Levan-
ger sentrum er en av de mest 
trafikkerte gater i hele Nord-
Trøndelag.

– Vi er nødt til å ta proble-
mene på alvor, sier Buchholdt, 
som kontaktet partiets stor-

tingskandidat fra Nord-Trønde-
lag, Andre N. Skjelstad.

Statsråden lover hjelp
Skjelstad tok opp saken med 
samferdselsministeren som 
igjen tok opp spørsmålet med 
vegvesenet.

I sin skriftlige redegjørelse 
fra samferdselsminister Ketil 
Solvik-Olsen skriver han blant 
annet:

«Dersom det kommer en hen-
vendelse fra Levanger kom-
mune om at de ønsker å redu-
sere trafikken gjennom 
sentrum, vil regionvegkontoret 
sammen med kommunen se om 

det er mulig å få til en mer hen-
siktsmessige løsning knyttet til 
skilting».

Til sammen tre vegkryss
– Vi ønsker bedre skilting ved 
E6-kryssene i Halsan og Heir, 
samt rundkjøringen på Mule. 
God skilting vil bidra til å redu-
sere gjennomgangstrafikken i 
sentrum, mener Buchholdt og 
gir følgende eksempel:

– Bilister som kommer sør-
over og skal til Magneten eller 
sykehuset bør ta av i Halsan-
krysset og ikke på Mule. Videre 
mener jeg nordgående trafikk 
som skal til Røstad og Trekan-
ten bør ta av på Heir og ikke i 
Halsankrysset. På den måte 
slipper vi en god del gjennom-
gangstrafikk i sentrum.

Levende by
Buchholdt mener dette er enkle 
grep som ikke koster all verden.

– I dag er Levanger sentrum 

i ferd med å utvikle seg til et 
eneste stort vegkryss. Jeg er for 
et levende sentrum og da kan vi 
ikke fylle gatene med gjennom-
gangstrafikk. Dette kan være 
første skritt mot et mer mil-
jøpreget sentrum.

Trond Blikø
trond.bliko@t-a.no /Tlf 92 05 32 74

●● Trafikk. Samferdselsministeren lover faglig bistand til Levanger.

Vil løse trafikkfloken
Løsning: Karl Meinert Buchholdt (V) mener rundkjøringen på Mule er en av tre avkjørsler som må skiltes bedre. Det vil gi mindre gjennomgangstrafikk.

Jeg er for et 
levende sen-

trum. Da kan vi 
ikke fylle gatene 
med gjennom-
gangstrafikk.

KARL MEINERT BUCHHOLDT, 
gruppeleder i VenstreÅrsregnskapet for 2013 viser at 

Markabygda Montessoriskole fikk 
et underskudd på 274.000 kro-
ner. I årsberetningen til Brønnøy-
sundregistrene går det frem at 
hovedgrunnen til fjorårets under-
skudd er vedlikehold av skolebyg-
ningen. 
Egenkapitalen er positiv og styret 
mener at de økonomiske frem-
tidsutsikter ser gode ut for videre 
drift,   Dette er helt i tråd med 
revisors konklusjon. Skolen har i 
dag barn fra 1. til 7. klassetrinn. 
Videre er det 13 ansatte.

MARKABYGDA

Skolen i minus

Levanger Ungdomshus – som i 
dag holder til i kjelleren i Gjensidi-
gegården – foreslås nedlagt 1. juli 
i år. Administrasjonen vil at det 
foretas en snarlig utredning om 
fremtidig ungdomshus med 
tanke på stedsvalg, innhold og 
organisering.   Det presiseres at 
det forutsettes at ungdom deltar 
i arbeidet.

I praksis står det mellom to – 
tre steder: Kjelleren i Festiviteten, 
tidligere lokaler til Levanger-Avisa 
og den gamle byskolen. 

LEVANGER

Ungdomshus

Rådmannen kommer nå med for-
slag til reguleringsendring i 
Levanger sentrum. Forslaget til 
endringer har sammenheng med 
at det i dag er forholdsvis store 
områder hvor det er krav om at 1. 
etasje kun kan benyttes til 
næringsvirksomhet. Dette har 
vært på kollisjonskurs med flere 
grunneiere som ønsker å benytte 
1.-etasjen til boligformål. Forsla-
get har vært ute på høring og skal 
nå behandles politisk. Rådman-
nens forslag oppfattes som mer 
restriktiv enn det politikerne leg-
ger opp til.

LEVANGER

Ny regulering

STJØRDAL
Av 75 forslag har navnekomi-
teen enstemmig foreslått 
«Kimen kultursenter». 
Lokalpolitikerne skal nå 
avgjøre navnet på bygget til 
717 millioner kroner på 
Husbyjordet.

Det var Inger Anne Wahl, Mere-
the Strand Hamborg, Henrik Jos-
teinsson Myhr, Jomar Ertsgaard, 
Tone Løwe og Ann Mari Aas som 
vurderte forslagene. 

 «Engasjement og fellesskap uten 
grenser» er vedtatt som visjon. Ut 
fra Ole Vig sin grunnfilosofi om kul-
tur, samvær og kunnskap som viktig 
i samfunnsutviklingen. 

Aktivitetene skal begeistre 
respektere og utvikle. Forboksta-
vene blir «bru», og uttrykk for bru 
mellom aktører, innbyggere, genera-
sjoner, nasjonaliteter, og trosretnin-
ger i et inkluderende fellesskap. 

Navnet til forslagsstilleren er 
ikke offentliggjort. Forslaget 
begrunnes med at for å gro trengs 

såkorn. Med «kimen» i til alt. 
Ole Vig ga «kimen» ved arbeide 

med folkeopplysning, kultur og dan-
nelse. Under det nye taket skal hans 
tanker gro. Og gi grunnlag for vekst, 
utvikling, og at det skal gro på 
mange måter.

Det vil nå bli opp til lokalpoliti-
kerne å godta eller forkaste forsla-
get. Senere skal rom, saler og kirken 
i bygget få navn.

Roar A. Fordal
raf@t-a.no/ tlf. 92064533

Foreslår «Kimen kultursenter»

Koster 717 millioner: Nå skal politikerne avgjøre navnet.
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